
   

Grand Hotel Bellevue   

   

April  2017                                                        Nieuwsbrief Raad van Mede-eigendom  

 

Beste eigenaar, 

 

Jullie hebben ondertussen allemaal de uitnodiging voor de AV ontvangen 

en we hopen van ganser harte om jullie te mogen verwelkomen aanstaande 

zaterdag 8 april om 9:30 in de vertrouwde  Camping Westende   
 

  

 

Meer nog, met deze mail willen we extra benadrukken hoe belangrijk komende 

bijeenkomst wel niet is!! Door de (verplichte) overgang van Immo l'atelier naar de 

Syndic en dan naar Sissau zijn bepaalde zaken niet vlot doorgegeven. Er is uiteraard 

altijd een overgangsperiode waarmee men rekening moet houden maar op een bepaald 

moment moet alles toch op de rails zitten. 

 

Wij, als leden van de raad van bestuur, hebben al een tijdje het gevoel dat er aan onze 

vragen weinig gevolg gegeven wordt en bepaalde vragen en problemen niet 

uitgeklaard raken. Men blijft zich wegsteken achter 'vroeger' met als gevolg dat we op 

die manier geen stap verder raken... 

HET belangrijkste wat ons op dit moment zorgen baart, is de onduidelijkheid in de 

rekeningen en balans. Wij zijn al een paar keer uitsluitend hiervoor samen gekomen 

maar ondanks alle inspanningen raakt niet alles uitgeklaard 😞... 

 

 

 

Na twee keer te vergaderen over de vraag van het wel of niet opmaken van een 

beleidsplan moet er nu ook een definitieve beslissing worden genomen. 

 

Het is dus uitermate belangrijk dat de AV kan rekenen op jullie talrijke opkomst om dit 

belangrijk onderwerp te bespreken. De toekomst van ons gebouw moet toch ieder van 

ons aanbelangen!??!! 

 



 

 

Alvast bedankt en graag tot zaterdag!! 

Vriendelijke groeten  

RvB  

 

                   


